
Protokół Nr III/18

z III sesji Rady Miasta Piły,

która odbyła się 18 grudnia 2018 r. w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz. 12:00 – 19:00)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady III sesji Rady Miasta Piły otworzyła Maria Kubica, przewodnicząca Rady Miasta Piły.

Przewodnicząca stwierdziła, że na sali jest quorum - obecnych było 23 radnych - pozwalające na

podejmowanie prawomocnych uchwał oraz powitała przybyłych radnych i zaproszonych gości –

listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Przewodnicząca Rady Miasta  Piły poprosiła  o  wejście  na  scenę  hm.  Grzegorza  Rzymskiego,

komendanta  Hufca  Piła  im.  Stanisława  Staszica  i  hm.  Bożenę  Wojciechowską,  zastępcę

komendanta Hufca Piła im. Stanisława Staszica.

Harcmistrz  Bożena  Wojciechowska przekazała  na  ręce  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły

i Prezydenta Miasta Piły Betlejemskie Światło Pokoju. Hm. Bożena Wojciechowska powiedziała,

że przekazanie Betlejemskiego Światła Pokoju stało się harcerską tradycją i harcerze przekazują je

już po raz 28. podtrzymując zwyczaj symbolizujący braterstwo, jedność i pokój.

Piotr Głowski,  prezydent  Miasta Piły podziękował  harcerzom za  przekazanie  Betlejemskiego

Światła Pokoju i zaprosił wszystkich mieszkańców Piły do Urzędu Miasta, w holu którego Światło

Pokoju zapłonie po sesji i  będzie możliwość skorzystania z okazji przeniesienia Betlejemskiego

Światła Pokoju do domu.

Pan Czesław Pachowicz, prezes Pilskiego Lekkoatletycznego Klubu Sportowego GWDA Piła

powiedział,  że  w  listopadzie  minęło  25  lat  od  powstania  Pilskiego  Lekkoatletycznego  Klubu

Sportowego GWDA Piła i kilka dni temu odbyła się z tej okazji uroczystość. Prezes Pachowicz



powiedział,  że  chce  dziś  podziękować  Prezydentowi  i  samorządowi  Miasta  za  dotychczasową

współpracę  i  wsparcie.  Prezes  Pachowicz  wręczył  Przewodniczącej  Rady  wiązankę  kwiatów

i dodał, że ma nadzieję na dobrą współpracę z obecną Radą Miasta Piły.

Ignacy Krzewiński, wiceprezes klubu sportowego PLKS Gwda Piła powiedział, że dołącza się

do życzeń i przedstawił historię i działalność klubu. Wiceprezes Krzewiński powiedział, że podczas

jubileuszowej  uroczystości,  która  odbyła  się  kilka  dni  temu  wręczone  zostały  wyróżnienia

i pamiątkowe medale z okazji 25-lecia działalności Pilskiego Lekkoatletycznego Klubu Sportowego

GWDA Piła. Prezes Ignacy Krzewiński poprosił na scenę prezydenta Piotra Głowskiego i wręczył

mu, w imieniu Klubu, pamiątkowe odznaczenie, medal przygotowany z okazji 25-lecia działalności

Klubu,  a  także  dyplom za  wspieranie w ostatnim sezonie przez samorząd Gminy lekkoatletów

PLKS Gwda Piła.  Medal  25-lecia  działalności  Pilskiego  Lekkoatletycznego  Klubu  Sportowego

GWDA Piła wręczono także Sebastianowi Dzikowskiemu, dyrektorowi Wydziału Oświaty, Kultury

i Sportu.

Prezydent Piotr Głowski podziękował w imieniu samorządu za wyróżnienia.

Przewodnicząca Maria Kubica powiedziała, że  zgodnie z pismem Prezydenta Miasta Piły z 13

grudnia br., prosi o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji:

• w punkcie  17.  projektu  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  upoważnienia  Prezydenta

Miasta  Piły  do  złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  przedsięwzięcia  ze  środków

Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  ramach  programu

priorytetowego 3.4 "Ochrona atmosfery 3.4 GEPARD II - transport niskoemisyjny" - druk nr

40.

Ponadto,  zgodnie  z  pismem  Prezydenta  Miasta  Piły  z  17  grudnia  br.,  Przewodnicząca  prosi

o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji:

• w punkcie 21. projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na powołanie

i przystąpienie do Stowarzyszenia “Droga Ekspresowa S10” - druk nr 42.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  radni  otrzymali  pocztą  elektroniczną  autopoprawkę  do

sprawozdania Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 39 oraz w wersji papierowej następujące
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autopoprawki: do projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019 - 2029 - druk nr 35, do projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie

uchwały budżetowej na 2019 r. - druk nr 36 oraz do projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2018-2029 - druk nr 41.

Przewodnicząca Rady Miasta Piły zapytała, czy są inne propozycje do porządku obrad.

Nie było zgłoszeń.

Głosowanie ws. wprowadzenia 17. punktu do porządku obrad:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 23 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia 21. punktu do porządku obrad:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 23 głosami „za”.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy II

a III sesją Rady Miasta Piły - druk nr 21.

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym,  zwłaszcza  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły  -  druk  nr  19.

Autopoprawka - druk nr 39.

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2019 - 2029 - druk nr 15. Autopoprawka - druk nr 35. Opinia RIO - druk nr 34.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2019 r. - druk nr 16.

Autopoprawka - druk nr 36. Opinia RIO - druk nr 30.

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2018-2029 - druk nr 37. Autopoprawka - druk nr 41.
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7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 r. - druk

nr 38.

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr VII/64/11 Rady Miasta Piły

z  dnia  29  marca  2011  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego miasta  Piły  w rejonie  ul.  Walki  Młodych (obecnie  ul.

Młodych) - druk nr 23.

9. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic: Fabrycznej, Węglowej,

Wawelskiej i Strefowej - druk nr 17.

10.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły - strefa lotnisko - druk nr 24.

11.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy rzeczowej

przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa Wielkopolskiego w 2019 r. - druk nr

18.

12.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2019 - druk nr 25.

13.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustanowienia  gminnego  wieloletniego

programu osłonowego w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 -

2023 - druk nr 26.

14.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu

udzielenia  wsparcia  w  ramach  wieloletniego  rządowego  programu  "Posiłek  w  szkole

i w domu" na lata 2019 - 2023 - druk nr 27.

15.Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr XXV/292/04 Rady Miasta Piły

z dnia 28 września 2004 roku w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia

z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych - druk nr 28.

16.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLVII/613/14  Rady

Miasta  Piły  z  dnia  24  czerwca  2014  roku  w  sprawie  ustalenia  przystanków

komunikacyjnych udostępnianych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad

korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest

Gmina Piła - druk nr 29.
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17.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Piły  do

złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  przedsięwzięcia  ze  środków Narodowego  Funduszu

Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  ramach  programu  priorytetowego  3.4

"Ochrona atmosfery 3.4 GEPARD II - transport niskoemisyjny" - druk nr 40.

18.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia umów - druk nr 31.

19.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy - druk nr 32.

20.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy - druk

nr 33.

21.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na powołanie i przystąpienie

do Stowarzyszenia “Droga Ekspresowa S10” - druk nr 42.

22.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2019 rok -

druk nr 20.

23.Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Piły na 2019 rok.

24.Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 22.

25.Wolne głosy, wnioski i informacje.

26.Zamknięcie obrad.

Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły poprosiła  Zdzisławę  Karpińską,

wiceprzewodniczącą Rady Miasta Piły o odczytanie informacji w sprawie protokołu z II sesji Rady

Miasta Piły.

Zdzisława Karpińska, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Piły odczytała informację w sprawie

protokołu z II sesji Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z II sesji Rady

Miasta Piły bez odczytania.

Głosowanie:
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Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 23 głosami „za”.

Ad 2.

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta  Piły  o podejmowanych działaniach pomiędzy II  a III

sesją Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 3.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły. Autopoprawka.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły powiedział, że, zgodnie z obietnicą, chciałby powiedzieć

o kilku kluczowych kierunkach w rozwoju Miasta, które chcielibyśmy realizować, aby utrzymać

albo nawet zwiększyć tempo rozwoju.

Prezydent przedstawił temat w formie prezentacji.

Ad 4.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata

2019 - 2029. Autopoprawka. Opinia RIO.

Projekt uchwały, w formie prezentacji, przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Skarbnik przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, w sprawie opinii

o projekcie uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na

lata 2019 - 2029 . Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu przesłała też uchwałę w sprawie

opinii o projekcie uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2019 r. Obydwie

opinie są pozytywne. Opinie RIO stanowią załączniki do protokołu.

6



Skarbnik  Gminy przedstawiła  Radzie  autopoprawki  do  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2019 - 2029 oraz projektu uchwały

Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2019 r.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Radna Maria Miler powiedziała, że zadała sobie pytanie, w jakim kierunku idzie Gmina. Radna

powiedziała, że porównała plan budżetu na rok 2014 i na rok 2019 i po porównaniu widać wyraźnie

kierunek. Dochody ogółem wzrosły o ponad 100 milionów zł, ale radna nie chce się zajmować

dochodami majątkowymi, bo w tej kategorii nie ma dużej zmiany. Radna Maria Miler powiedziała,

że chce się odnieść do dochodów i wydatków bieżących. Jest wzrost o ponad 80 milionów zł po

stronie dochodów bieżących, ale z tego 37 milionów przybyło w kontekście programu “Rodzina

500+” i innych świadczeń społecznych, przez 4 lata przybyło 12 mln subwencji ogólnej, przybyło

też ponad 33 mln zł z podatku PIT i CIT. Radna powiedziała, że jest to dowodem na to, iż polski

rząd dba o Polaków i to decyzje tego rządu wpływały na poprawę życia mieszkańców. Radna Miler

powiedziała, że brakuje jej w budżecie włączenia się w programy rządowe - np. “Mieszkanie plus”.

Radna powiedziała też, że w Pile brakuje żłobka, żeby matki mogły wrócić spokojnie do pracy.

Radna  Maria  Miler  powiedziała,  że  zagłosuje  przeciwko temu budżetowi  m.in.  ze  względu  na

podniesioną już trzykrotnie stawkę podatku od nieruchomości. Odnosząc się do wydatków, radna

Miler powiedziała, że porównała wydatki na wynagrodzenia i pochodne przez ostatnie 4 lata i jest

wzrost  o  23,5  mln  zł,  natomiast  na  realizację  zadań statutowych -  wzrost  o  11 mln  zł.  Radna

powiedziała,  że  najbardziej  zastanowił  ją  znaczny  wzrost  wydatków  na  dotacje  dla  jednostek

niepublicznych i organizacji pozarządowych - 11 mln zł, a wydatki na przedszkola publiczne stoją

praktycznie na tym samym poziomie. Radna Maria Miler powiedziała, że bardzo jej zależy, żeby

budżet był nie tylko dla uprzywilejowanych, żeby np. dostępne były mieszkania komunalne.

Radny  Mieczysław  Karpiński powiedział,  że  chciałby  się  odnieść  do  budżetu  w  kontekście

gospodarki miejskiej. Budżet to jest ponad 340 mln zł dochodów i ponad 340 mln zł wydatków. 200

milionów w wydatkach bieżących, to są wydatki na oświatę oraz na pomoc społeczną. Na inne

wydatki  pozostaje  kwota  zdecydowanie  mniejsza  -  w  tym  na  wydatki  majątkowe.  Radny
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powiedział, że dobre jest to, że Miasto zabiega o zewnętrzne dofinansowanie, a kwestia tego jak są

wydatkowane  pozyskane  pieniądze  jest  zawsze  do  dyskusji.  Radny dodał,  że  jego  wątpliwości

budzi  przeznaczanie  środków  na  kwestie  związane  z  rekreacją,  bo  są  potrzeby  związane  np.

z  drogami  i  ulicami.  Radny  powiedział,  że  mimo  wzrostu  budżetu,  na  tym  samym  poziomie

pozostaje  kwota  przeznaczana  na  budżet  obywatelski.  Odnosząc  się  do  WPF,  radny  Karpiński

powiedział,  że  cieszy  go,  że  Prezydent  zauważa  rolę  osiedla  Gładyszewo  w rozwoju  terenów

mieszkaniowych,  natomiast  nie  ma  to  potwierdzenia  w  dokumentach  budżetowych.  Radny

Karpiński powiedział, że nie może poprzeć tego budżetu i dodał, że podziela zdanie radnej Miler

w sprawie tego, że Miasto powinno korzystać z programów rządowych.

Radny  Zbigniew  Pyziak powiedział,  że  Skarbnik  wspomniała  o  rewitalizacji  budynku  szkoły

podstawowej nr 1. Radny powiedział, że w WPF jest zapisana kwota około 350 tys. zł, z czego

blisko  50 wydano  już  na  dokumentację,  natomiast  w budżecie  na  rok  2019  ta  inwestycja  jest

wpisana z kwotą 300 tys. zł. W końcowej części wystąpienia Skarbnik powiedziała, że potrzeba 2,5,

a nawet 3 mln zł. Radny poprosił o wyjaśnienie.

Radny Marek Toboła powiedział,  że premier Wielkiej  Brytanii  Margaret Thatcher powiedziała

kiedyś, że “Jeśli rząd mówi, że komuś coś da, to znaczy, że zabierze tobie, bo rząd nie ma żadnych

własnych pieniędzy”. Warto o tym pamiętać - powiedział radny Toboła. Wzrost wpływów z podatku

PIT oznacza,  że  rośnie  zasobność  naszych mieszkańców. Wzrost  zasobności  wynika  na  pewno

z podniesienia płacy minimalnej, ale w Pile na pewno nie dominuje płaca minimalna, w Pile bardzo

ważny  jest  wzrost  inwestycji  o  zaawansowanej  technologii.  Odnosząc  się  do  korzystania

z programów rządowych, radny Toboła powiedział, że na pewno nie jest tak, że nie chcemy z nich

korzystać,  a  świadczy o tym zaangażowanie w pozyskiwanie środków zewnętrznych w ramach

prowadzenia przez Piłę kolejnych inwestycji.

Radna Maria Miler powiedziała, odnosząc się do wypowiedzi radnego Toboły, że prawdą jest to,

iż rząd nic nie daje, ale rząd podejmuje mądre decyzje dotyczące redystrybucji środków.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że dziękuje za wszystkie głosy, bo one wzbogacają dyskusję.

Prezydent powiedział,  że wszystko,  co jest  robione w Pile,  jest  robione dla szarego obywatela,
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a  obywatele  wyrażają  swoją  opinię  w wyborach samorządowych,  więc potwierdzają,  że  to  jest

dobry  kierunek  rozwoju  naszego  miasta.  Przed  laty  zainwestowaliśmy  w  rozwój  strefy

przemysłowej,  powstają  firmy,  które  płacą  podatki,  podatki  płacą  też  mieszkańcy  i  te  środki,

w dużej mierze, zasilają budżet państwa, a potem wracają do nas.

Skarbnik Gminy powiedziała, odnosząc się do rewitalizacji budynku szkoły podstawowej nr 1, że

300 tys. zapisane w budżecie w ubiegłym roku było zapisane w WPF na lata 2018-2019. W 2018 r.

były koszty związane z przygotowaniem dokumentacji, natomiast w roku 2019 zabezpieczyliśmy

wkład własny w wysokości 15% kosztu wskazanego w kosztorysie - z tego wynika kwota 300 tys.

zł.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, odnosząc się do wypowiedzi radnego Karpińskiego, że jeśli

chodzi o osiedle Gładyszewo i prace związane z ul. Kamienną, to kończą się prace dotyczące tego,

co jest pod ziemią, a to jest jedna z większych części tej inwestycji,  jesteśmy przygotowani do

budowy i będziemy rozmawiać na ten temat ze Starostwem Powiatowym.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 2 głosach “przeciw” i 3 “wstrzymujących się”  -

uchwała nr III/13/18 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2019 r. Autopoprawka. Opinia

RIO.

Przewodnicząca  Maria  Kubica powiedziała,  że  przedmiotowy  projekt  uchwały  Ewelina

Ślugajska,  skarbnik  Gminy  Piła przedstawiła  łącznie  z  poprzednio  procedowanym  projektem

uchwały.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
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Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 5 głosach “wstrzymujących się”  -  uchwała nr

III/14/18 stanowi załącznik do protokołu.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Ad 6.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2018-2029. Autopoprawka.

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 5 głosach “wstrzymujących się”  -  uchwała nr

III/15/18 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 r. przedstawiła

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:
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Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” - uchwała nr III/16/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 8.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr VII/64/11 Rady Miasta Piły z dnia 29

marca  2011  r.  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Walki Młodych (obecnie ul. Młodych) przedstawiła Iwona

Wojtecka, dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  procedowany  temat  dotyczy  nowego  etapu  zmian

w  strefie  przemysłowej,  o  którym  mówił  Prezydent  podczas  prezentacji,  którą  przedstawił  na

początku sesji.

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wojtecka, dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Zbigniew Pyziak zapytał, czy uwzględnione zostało, że na tym terenie mieszka w tej chwili

około 20 rodzin. Na planie jest jeden budynek, a tam są teraz 3 budynki. Radny zapytał, czy plan

będzie zakładał wysiedlenie mieszkańców z tego terenu.

Dyrektor Wojtecka odpowiedziała, że to jest  uchwała dotycząca przystąpienia do sporządzenia

miejscowego  planu  i  wszystkie  rozwiązania  znajdą  się  dopiero  w  projekcie  planu

zagospodarowania. Dyrektor podkreśliła, że większość tego obszaru, to są tereny PKP i konkretne

sprawy będą uzgadniane z właścicielem, czyli z PKP.

Radna Teresa Kasior zapytała, czy w tym planie jest też uwzględniony dworzec celny.

Dyrektor odpowiedziała, że to jest uchwała dotycząca przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu i dodała, że projekt obejmuje dworzec celny.
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Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” - uchwała nr III/17/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 9.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic: Fabrycznej, Węglowej, Wawelskiej

i Strefowej przedstawiła Iwona Wojtecka, dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  w  projekcie  nie  jest  uwzględniony  teren  ogrodów

działkowych i tym chcemy uspokoić działkowców, którzy martwili się o to, co się stanie z ich

działkami.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” - uchwała nr III/18/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 10.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  -  strefa  lotnisko  przedstawiła  Iwona  Wojtecka,

dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Radny Mieczysław Karpiński powiedział, że projekt obejmuje teren obecnego lotniska i dodał, że

zwraca jego uwagę kwestia terenu przy obszarze, którego dotyczy opracowanie - przy al. Wojska

Polskiego. Kiedy funkcjonowało lotnisko wojskowe, były tam światła naprowadzające, a potem te

urządzenia zostały usunięte. Radny Karpiński zapytał, czy tego typu urządzenia, w tej odległości od

pasa  startowego  będą  potrzebne.  Radny  zapytał  też,  w  jakim zakresie  chcemy wykorzystywać

lotnisko.

Prezydent Piotr Głowski przypomniał, że to jest przystąpienie do sporządzenia planu i dyskusja

jest dopiero przed nami.

Dyrektor Iwona Wojtecka powiedziała, że, jak zauważył radny Karpiński, teren od al.  Wojska

Polskiego jest wycięty i na tej działce były urządzenia wojskowe. Dyrektor wyjaśniła, że kształt

terenu,  którego  dotyczy  plan  zagospodarowania  jest  związany  z  działkami,  które  znalazły  się

w  darowiźnie  otrzymanej  przez  Miasto.  Pozostały  obszar  jest  ujęty  w  innym  planie

zagospodarowania. 

Radny Mieczysław Karpiński powiedział, że jeśli będziemy chcieli wykorzystać cały pas startowy

- 2400 metrów bieżących, to trzeba będzie jakoś rozwiązać sprawę urządzeń naprowadzających.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” - uchwała nr III/19/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 11.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy rzeczowej przez

Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa Wielkopolskiego w 2019 r. przedstawił Jerzy Mac,

dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  przekazujemy  pieniądze  na  lepsze  niż  standardowe

utrzymanie dróg i poprosił Radę o podjęcie przedmiotowej uchwały.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” - uchwała nr III/20/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 12.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów  Alkoholowych  na  rok  2019  przedstawiła  Ewa  Hołubiec,  dyrektor  Ośrodka

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” - uchwała nr III/21/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 13.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustanowienia  gminnego  wieloletniego  programu

osłonowego w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 - 2023 omówiła

Wanda Kolińska, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radna Maria Miler zapytała, czego dotyczy autopoprawka, o której wspomniała Dyrektor i czym

się różni obecny program od poprzedniego.
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Dyrektor Kolińska powiedziała, że na pierwszej stronie uzasadnienia, w ostatnim akapicie zamiast

roku 2018 powinien być rok 2019. Odpowiadając na drugie pytanie, dyrektor Kolińska powiedziała,

że  różnica  polega  na  tym,  iż  obecny  program  bardzo  duży  nacisk  kładzie  na  wspieranie

funkcjonowania  szkolnych  stołówek  i  podkreśla  się,  że  posiłki  sporządzane  w  szkolnych

stołówkach są przygotowywane ze świeżych produktów oraz, że są dobrze zbilansowane.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 21 głosami „za”, przy 1 głosie “przeciw” - uchwała nr III/22/18 stanowi

załącznik do protokołu.

Radny Mieczysław Karpiński powiedział, że pomylił się podczas głosowania.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że rozumie i dodała, że głosowanie jest już zakończone.

Ad 14.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  w  celu

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na

lata 2019 - 2023 omówiła Wanda Kolińska, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej

w Pile.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” - uchwała nr III/23/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 15.
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Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr XXV/292/04 Rady Miasta Piły z dnia

28 września 2004 roku w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy

społecznej w zakresie zadań własnych omówiła Wanda Kolińska, dyrektor Miejskiego Ośrodka

Pomocy Społecznej w Pile.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” - uchwała nr III/24/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 16.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/613/14 Rady Miasta Piły

z dnia 24 czerwca 2014 roku w sprawie ustalenia przystanków komunikacyjnych udostępnianych

dla  operatorów  i  przewoźników  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  przystanków

komunikacyjnych,  których właścicielem lub  zarządzającym jest  Gmina Piła  przedstawiła  Lidia

Plewa, zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Dyrektor poprosiła  o  wprowadzenie  autopoprawki.  Pierwsza  ze  zmian  w  projekcie  uchwały

dotyczy zmiany nazwy przystanków przy ul. Piłsudskiego/ al. Piastów - poprzednio była nazwa ul.

Piłsudskiego/ Studio K2. Przystanki te, po jednej i po drugiej stronie, miały poprzednio numery:

238 i 239, a powinny mieć numery: 229 i 230. Kolejna autopoprawka dotyczy tego, że zostanie

uruchomiona  nowa  linia  autobusowa  nr  19,  a  linia  nr  0  będzie  wjeżdżała  na  teren  strefy

ekonomicznej - numeracja przystanków zaczyna się od numeru 246, a kolejne będą do numeru 256.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:
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Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” - uchwała nr III/25/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 17.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Piły do złożenia

wniosku  o  dofinansowanie  przedsięwzięcia  ze  środków  Narodowego  Funduszu  Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu priorytetowego 3.4 "Ochrona atmosfery 3.4

GEPARD II - transport niskoemisyjny" przedstawiła Lidia Plewa, zastępca dyrektora Wydziału

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 21 głosami „za” - uchwała nr III/26/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 18.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie i  wydzierżawienie

nieruchomości  oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umów przedstawił

Miron  Tadych,  kierownik  Referatu  Terenowo-Prawnego  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Zbigniew  Pyziak powiedział,  że  ma  pytanie  dotyczące  pozycji  numer  7,  chodzi  o  ul.

Staromiejską. Radny zapytał, czy to jest teren przylegający parkingiem do kościoła pw. Świętej

Rodziny i dodał, że mieszkańcy skarżą się już w tej chwili, że tam są trudności z dostępem dla np.

karetek pogotowia.
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Radna Maria Miler powiedziała, że mamy w tym projekcie 17 załączników dotyczących różnych

lokalizacji,  a uchwała ma być jedna.  Radna powiedziała,  że pewnie będzie głosowanie blokiem

i dodała, że nie chce się na to zgodzić, bo ma wątpliwości w przypadku punktu numer 15. Radna

zapytała, kto będzie ustalał kwotę za dzierżawę.

Radny Grzegorz Płachta powiedział,  że większość gruntów, które zostaną wydzierżawione ma

małą powierzchnię, ale radnego zaintrygował zapis dotyczący uprawy rolnej i łąki. Radny poprosił

o wyjaśnienie i  dodał,  że chciałby wiedzieć dlaczego teren ten -  ponad 17 hektarów nie został

wystawiony do zbycia w drodze przetargu.

Radna Maria Miler powiedziała, że czytała orzecznictwo w tej sprawie i zaleca się odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy, ale tylko w przypadku jeśli jest

jakiś cel publiczny.

Kierownik Tadych powiedział, odpowiadając na pytanie zadane przez radnego Pyziaka, że to nie

jest teren, o którym mówił radny, to jest teren w sąsiedztwie ul. Rynkowej. Odnosząc się do głosów

radnej Miler i radnego Płachty, Kierownik powiedział, że teren - łąki i rolny, to jest teren, na który

nie było chętnych. Kierownik Tadych powiedział, że chce przypomnieć, że procedowane umowy są

kontynuacją obowiązujących dotychczas umów. Kierownik Tadych powiedział, że każdy przypadek

jest badany indywidualnie i dodał, że technicznie by było ciężko procedować 17 odrębnych uchwał.

Radny Grzegorz Płachta powiedział, że nie przekonuje go argument, że była dotychczas zawarta

umowa i musi być kontynuowana.

Radny Zbigniew Pyziak wyjaśnił, że zadał wcześniej pytanie, bo na załączniku, który otrzymali

radni nie widać za dużo.

Kierownik Miron Tadych powiedział, że przyznaje, iż załącznik powinien być wyraźny.

Radna  Maria  Miler powiedziała,  że  raz  jeszcze  chce  się  odwołać  do  zapisów  prawa

i  przypomnieć,  że  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu
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i  dzierżawy  wymaga  zawsze  indywidualnej  zgody  Rady  wyrażonej  uchwałą,  więc  nie  można

głosować blokiem.

Łukasz  Czarny,  radca prawny Urzędu Miasta Piły powiedział,  że  radna Miler  może złożyć

wniosek formalny w sprawie indywidualnego głosowania lub o odłączenie punktów dotyczących

łąk, ale od lat tego typu uchwały procedujemy w ten sposób i nigdy nie budziło to wątpliwości

nadzoru Wojewody.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły podziękowała  Mecenasowi  za  wyjaśnienia  i  dodała,  że

w związku z tymi wyjaśnieniami nie widzi Przewodnicząca potrzeby zmiany sposobu głosowania.

Radny  Grzegorz  Płachta powiedział,  że  jest  za  wnioskiem  o  wyłączenie  dwóch  pozycji

z głosowania blokiem.

Przewodnicząca poprosiła o dokładne sformułowanie wniosku.

Radny Grzegorz Płachta powiedział, że chodzi o wyłączenie z głosowania blokiem punktu 15.

dotyczącego dzierżawy pod uprawę łąki.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że to oznacza, że jest wniosek formalny.

Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  zgłasza  wniosek,  by  procedować  uchwałę

w przedstawionej formie i dodał, że powinniśmy zaufać pracownikom, którzy przygotowali projekt

uchwały.

Przewodnicząca  Maria  Kubica poprosiła  radnego  Szutkowskiego  o  dokładne  sformułowanie

wniosku.

Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  zgłasza  wniosek,  by  procedować  uchwałę

w przedstawionej formie.

Mecenas  Łukasz  Czarny powiedział,  że  można  głosować  najpierw  w  sprawie  wniosku

zgłoszonego przez radnego Płachtę.
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Przewodnicząca Maria Kubica zarządziła głosowanie ws. wniosku zgłoszonego przez radnego

Grzegorza Płachtę.

Głosowanie:

Radni odrzucili wniosek 12 głosami “przeciw”, przy 9 głosach “za”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  12  głosami  „za”,  przy  5  głosach  “przeciw”  i  4  głosach

“wstrzymujących się” - uchwała nr III/27/18 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 19.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy przedstawił  Miron Tadych, kierownik

Referatu Terenowo-Prawnego Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 21 głosami „za” - uchwała nr III/28/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 20.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy przedstawił Miron Tadych,

kierownik Referatu Terenowo-Prawnego Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.
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Marek  Andruszkiewicz,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” - uchwała nr III/29/18 stanowi załącznik

do protokołu.

Ad 21.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na powołanie i przystąpienie do

Stowarzyszenia “Droga Ekspresowa S10”.

Krzysztof Szewc, zastępca prezydenta Miasta Piły powiedział, że z otrzymanego zaproszenia do

przystąpienia do Stowarzyszenia “Droga Ekspresowa S10” wynika,  iż do końca roku musi być

podjęta  w  tym  zakresie  decyzja.  Prezydent  powiedział,  że  dużo  bardziej  jest  w  tej  chwili

promowana  droga  S11,  w  kontekście  której  również  funkcjonuje  stowarzyszenie,  natomiast

w  zakresie  drogi  S10  przedstawiciele  województw:  kujawsko-pomorskiego,  mazowieckiego,

wielkopolskiego  oraz  zachodniopomorskiego  zdecydowali  o  utworzeniu  przedmiotowego

stowarzyszenia, które miałoby na celu przede wszystkim lobbowanie w tym kierunku, by ta droga

została zmodernizowana, szczególnie, dla nas, na odcinku Piła - Bydgoszcz. Jeśli chodzi o koszty

funkcjonowania w tym stowarzyszeniu -  dodał prezydent Szewc - to na dzisiaj  nie zostały one

jeszcze określone.

Bartosz Mirowski, kierownik Biura Prezydenta przedstawił projekt uchwały.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że droga S10 jest bardzo ważna, a ma na niej miejsce wiele

wypadków na odcinku Piła - Bydgoszcz i dlatego połączenie sił na poziomie województw jest na

pewno cenną inicjatywą.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że jest przeciwny tej inicjatywie. Radny powiedział, że 3 lata

temu  Rada  podejmowała  podobną  uchwałę  dotyczącą  drogi  S11  i  skończyło  się  na  kilku
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konferencjach prasowych, a rząd i tak robi swoje - projektuje i poszukuje pieniędzy na realizację.

Radny Pyziak dodał, że w Sejmie jest zajmująca się tą kwestią podkomisja, w skład której wchodzą

nasi posłowie.

Radny  Tomasz  Słoboda powiedział,  że  trzeba  sobie  zadać  pytanie,  czy  powołanie  tego

stowarzyszenie nie  jest  decyzją polityczną,  tym bardziej,  że  wiemy,  iż  pracuje nad tym zespół

parlamentarny.

Radny  Kazimierz  Sulima powiedział,  że  często  jeździ  drogą  S10  i  może  powiedzieć,  że

w godzinach szczytu na tej drodze jest bardzo duże natężenie ruchu, szczególnie na odcinku do

Piły.  Radny  Sulima  powiedział,  że  powstanie  stowarzyszenia  i  współpraca  z  zespołem

parlamentarnym może przyspieszyć realizację tego zadania.

Przewodnicząca  Maria  Kubica powiedziała,  że  była  na  pierwszym  spotkaniu  włodarzy

zarządzających gminami  położonymi przy  drodze  S10 od Bydgoszczy do Szczecina  i  wszyscy

wyrazili opinię, że dobrze by było gdyby takie stowarzyszenie powstało, bo oprócz tego, że działa

zespół parlamentarny, to ważna jest też inicjatywa oddolna.

Radny Mieczysław Karpiński powiedział, że drogi S10 i S11 są konieczne dla skomunikowania

Piły z innymi ośrodkami, ale jeśli spojrzymy na plany strategiczne Państwa w zakresie budowy

dróg ekspresowych, to widać, że te drogi, szczególnie S11, nie były brane pod uwagę w ostatnich

latach, bo były ważniejsze odcinki.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły powiedziała,  że  trzeba  zauważyć,  że  środki  unijne  były

kierowane na tzw. ścianę wschodnią kraju i  tam w tej  chwili  drogi są w bardzo dobrym stanie

i powtórzyła, że tym bardziej powinniśmy wesprzeć oddolną inicjatywę dotyczącą dróg, które leżą

w naszym regionie.

Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  popiera  głos  przewodniczącej  Kubicy  i  dodał,  że

zastanawia się, komu ma służyć droga ekspresowa wzdłuż granicy. Chodzi o nasz region i o nasz

interes gospodarczy, bo od tego zależy los Piły - dodał radny Szutkowski.
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Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  12  głosami  „za”,  przy  3  głosach  “przeciw”  i  6  głosach

“wstrzymujących się” - uchwała nr III/30/18 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 22.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2019 rok.

Przewodnicząca Rady Miasta Piły zapytała, czy radni mają pytania do przedłożonego planu pracy

Rady.

Nie było zgłoszeń.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy 1 głosie “przeciw” - uchwała nr III/31/18 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 23.

Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Piły na 2019 rok.

Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły poprosiła  przewodniczących  komisji

o przedstawienie planów pracy komisji na rok 2019.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych przedstawił plan pracy

komisji na 2019 r.

Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej przedstawił plan pracy

komisji na 2019 r.
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Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta przedstawił plan pracy

komisji na 2019 r.

Plany pracy komisji stanowią załączniki do protokołu.

Ad 24.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Radna Maria Miler powiedziała, że dostała odpowiedź na złożoną przez nią interpelację i dodała,

że  sprawa  została  załatwiona,  za  co  radna  dziękuje  Prezydentowi  -  chodzi  o  chodnik  przy

przystanku autobusowym na ul. Śniadeckich. Odnosząc się do kwestii przystanku przy al. Piastów,

Prezydent odpowiedział, że skierował sprawę do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad

w Poznaniu, natomiast odnośnie do remontu chodnika przy szkole podstawowej nr 11, Prezydent

odpowiedział, że jest to droga powiatowa i w tej sprawie należy się zwrócić do Powiatu.

Przewodnicząca Maria Kubica powiedziała, że radna może się wykazać inicjatywą i zwrócić się

w tej sprawie do Powiatu.

Radna Maria Miler odpowiedziała: “Zwrócimy się faktycznie do pana Starosty o środki na remont

tej części chodnika”.

Ad 25.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że zgodnie z pismem Prezydenta Miasta Piły z 26 listopada br.

zachodzi  konieczność  wskazania  przez  Radę  Miasta  Piły  przedstawiciela  do  Gminnej  Rady

Działalności  Pożytku Publicznego Miasta  Piły.  Uaktualnienie  składu osobowego Gminnej  Rady

wynika z faktu,  iż pan Przemysław Gawroński,  dotychczasowy członek Gminnej Rady, nie jest

radnym Rady Miasta Piły trwającej kadencji. Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatur do

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta Piły.
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Radny Kazimierz Sulima zgłosił kandydaturę radnej Urszuli Kaczmarek.

Radna Urszula Kaczmarek wyraziła zgodę na kandydowanie.

Radny Zbigniew Pyziak zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Jopka.

Radny Tomasz Jopek wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Tomasz Słoboda zgłosił kandydaturę radnej Gabrieli Milskiej.

Radna Gabriela Milska wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie ws. zamknięcia listy kandydatów.

Głosowanie ws. zamknięcia listy kandydatów:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 21 głosami “za”.

Głosowanie ws. kandydatury radnej Urszuli Kaczmarek:

Radni  przyjęli  kandydaturę  12  głosami  „za”,  przy  4  głosach  “przeciw”  i  5  głosach

“wstrzymujących się”. 

Głosowanie ws. kandydatury radnego Tomasza Jopka:

Radni  odrzucili  kandydaturę  9  głosami  “przeciw”,  przy  5  głosach  “za”  i  7  głosach

“wstrzymujących się”.

Głosowanie ws. kandydatury radnej Gabrieli Milskiej:

Radni  odrzucili  kandydaturę  10  głosami  “przeciw”,  przy  9  głosach  “za”  i  1  głosie

“wstrzymującym się”.
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Przewodnicząca Rady Miasta Piły powiedziała, że decyzją Rady przedstawicielem do Gminnej

Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta Piły została wybrana radna Urszula Kaczmarek.

Radny Mieczysław Karpiński powiedział, że kończy się rok 2018, rok w którym obchodziliśmy

100-lecie odzyskania przez Polskę niepodległości i w związku z tym radny chciałby złożyć wniosek

o podjęcie prac i przygotowanie przez Prezydenta uczczenia w przestrzeni publicznej Miasta kilku

osób związanych z odzyskaniem niepodległości. Radny Karpiński powiedział, że tymi osobami są:

rotmistrz Witold Pilecki, generał August Fieldorf, Eugeniusz Kwiatkowski - wicepremier, minister

okresu przedwojennego i Roman Dmowski, minister spraw zagranicznych.

Przewodnicząca Maria Kubica powiedziała, że działa u nas Zespół ds. nazewnictwa ulic i to ten

zespół rozpatruje tego typu wnioski.

Radny Tomasz Słoboda powiedział, że w imieniu klubów radnych Prawa i Sprawiedliwości oraz

Porozumienia  Samorządowego  wnioskuje  o  upamiętnienie  minutą  ciszy  pamięci  zmarłej  pani

Stanisławy Grabowskiej-Wądołowskiej - łączniczki Narodowego Zjednoczenia Wojskowego.

Uczczono minutą ciszy pamięć pani Stanisławy Grabowskiej-Wądołowskiej.

Radna  Gabriela  Milska powiedziała,  że  bardzo  jej  przykro,  że  na  pogrzebie  Stanisławy

Grabowskiej-Wądołowskiej nie było delegacji Rady Miasta.

Radna Zdzisława Karpińska powiedziała, że w imieniu mieszkańców osiedli Koszyce i Jadwiżyn

chce podziękować Prezydentowi za uruchomienie linii autobusowej na Podlasie.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że dołącza się do podziękowań.

Radna Maria Miler powiedziała, że chce poruszyć 3 kwestie. Na skrzyżowaniu al. 500-lecia Piły

i al. Niepodległości ma miejsce wzmożony ruch i są utrudnienia - powiedziała radna i zapytała,

w jaki sposób można ten problem rozwiązać. Przy sklepie “Rybka” na osiedlu Jadwiżyn jest pętla

autobusowa, tam stoi wiata, a przed wiatą jest nowy chodnik. Problem polega na tym, że chodnik

ma bardzo wysoki próg i trzeba zejść kilkanaście centymetrów, żeby się schować pod wiatą. Radna
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poprosiła  o  wyrównanie  poziomu  wiaty  z  poziomem  chodnika.  Radna  Miler  powiedziała,  że

zmotoryzowani mieszkańcy ul. Bema mają problem z wjazdem z al. 500-lecia Piły i wyjazdem z ul.

Bema w stronę al. 500-lecia Piły. Radna zapytała, czy można jakoś rozwiązać ten problem.

Radna Zdzisława Karpińska powiedziała,  odnosząc się do wypowiedzi radnej Miler na temat

przystanku na pętli  autobusowej,  że składała  w sierpniu  interpelację  w tej  sprawie  i  otrzymała

informację, że sprawa jest w toku. Radna powiedziała, że prosi przy okazji o przespieszenie prac

w tym zakresie.

Przewodnicząca Rady złożyła wszystkim życzenia z okazji  nadchodzących świąt oraz nowego

roku.

Ad 26.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Maria Kubica, przewodnicząca Rady Miasta

Piły zakończyła obrady III sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodnicząca Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-) Maria Kubica
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